
L«Ajuntament de Torroella vol la planta de transfar�ncia a la

deixalleria

L'alcalde assegura que aquesta ubicaci� �s "la prioritat" i afegeix que

s'escoltar� a tothom

TORROELLA DE MONTGRê | C.T.B.

L'alcalde de Torroella de Montgr�, Jordi Cordon (CiU), va af irmar ahir que "la prioritat" de l'Ajuntament �s que la

planta de transfar�ncia que es contempla en la nova plica del servei d'escombraries es faci a l'entorn de la

deixalleria municipal, i no en el pol�gon industrial. En el darrer ple municipial, representants de l'empresa

Enplater van assegurar que aquesta planta no era compatible amb la seva activitat, mentre que el grup municipal

d'ERC insisteix amb aquesta problem�tica i amb el fet que la veuen "prescindible".

En el darrer ple, en qu� es va aprovar def initivament el plec de cl�usules del concurs del servei d'escombraries,

un representant d'Enplater va exposar que aquesta planta al pol�gon industrial no era compatible amb l'activitat

que desenvolupen, en qu� es requereixen grans mesures de seguretat aliment�ria i higi�nica. Aleshores,

l'alcalde ja va respondre que l'ubicaci� del pol�gon "�s una opci�", que la concession�ria pot plantejar un altre

espai, i va precisar que la planta no hauria de compor tar cap problema per aquesta empresa ni cap altra perqu�

�s compacta i "no queda res fora". I va convidar-los a visitar la de l'Escala.

No obstant aix�, per deixar m�s clara la postura del govern, el batlle va af irmar ahir que "la prioritat �s que la

planta de transfar�ncia vagi a la deixalleria", i que aquest �s l'emple�ament que s'ha plantejat des d'un primer

moment. I va afegir que "farem tots els possibles perqu� la planta sigui al costat de la deixalleria", que

"escoltarem a tothom" i que treballaran perqu� no sigui un entrebanc per les empreses del pol�gon. Tamb� va

apuntar que la ubicaci� de la planta de transfar�ncia pot ser m�s econ�mica per al concessionari al costat de la

deixalleria que no en el pol�gon, ja que alguna inversi� com ara la b�scula ja est� feta.

Sobre la inclosi� del pol�gon en el plec de cl�usules, Cordon va manifestar que recull aquest espai com a

possible, per� tamb� qualsevol terreny que proposi l'empresa. El motiu perqu� aparagu�s el pol�gon fou per

ampliar "el ventall de possibilitats i no acotar-ho al costat de la deixalleria", va dir el batlle.

El grup d'ERC, que s'ha oposat a aquesta plica, ha manifestat la seva oposici� a aquesta planta assegurant que

no �s necess�ria i pot afectar la implantaci� de noves ind�stries, aix� com el futur d'Enplater. Cordon va explicar

que la planta permetr� reduir despesa econ�mica perqu� compactar� residus, cosa que reduir� el nombre de

viatges a l'abocador; i va recriminar als republicans que "s'agaf in a empreses privades per tractar temes

municipals".
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